
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-09-11, § 15 

 

 Tid: 11 september 2008 kl 16.00 – 16.20 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 25 september 2008 

  

 

 

Joakim Larsson Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Joakim Larsson (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Kerstin Gustavsson (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)   

Gulan Avci (fp)  

Mustafa Tümtürk (s)   

Jari Visshed (s)  

Emilia Hagberg (mp)   

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande  

Sebastian Carlsson (m)  

Anders Alvebäck (m)  

Per Hallberg (m)   

Christer Mellstrand (c)  

Maria Östberg Svanelind (s) tjänstgörande  

Kenneth Nilsson (s)   

Bo Holmberg (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp)  

Lotten von Hoffsten (v) tjänstgörande  

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Ann-Charlotte 

Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 

 



  

 § 15 

Fråga rörande användning av trä från tropiska regnskogar. Skrivelse från 

Lotten von Hoffsten (v) 

Dnr E2008-007-01148 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutade enligt kontorets förslag. 

 

1. Skrivelsen besvaras med kontorets utlåtande. 

 

Ärendets handling 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 21 augusti 2008. 

 

Nämndens behandling av ärendet 

 

Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Joakim Larsson m fl (m), ledamoten Gulan Avci (fp), vice 

 ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) och ledamoten Emilia Hagberg (mp) 

 ställde sig bakom förvaltningens förslag. (se beslutet) 

 

2) Tjänstgörande ersättaren Lotten von Hofsten (v) föreslog följande: 

1. Nämnden bifaller skrivelsen. 

2. Kontorets förslag avslås. 

3. Därutöver anförs: 

 

Användningen av tropiska träslag, FSC-märkta eller inte, leder till onödiga och 

miljöbelastande transporter över hela världen. Det är därför naturligt att staden inte 

medverkar till att dessa används. 

 

Ska man använda tropiska träslag måste kravet på FSC-märkning anses vara ett 

minimikrav och vi motsätter oss bestämt formuleringen ”eller likvärdigt” i stadens 

miljöpolicy. Formuleringen öppnar för tolkningsfrågor på ett sätt som inte är 

acceptabelt. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställde de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutade 

enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Tjänstgörande ersättaren Lotten von Hofsten (v) med hänvisning till sitt förslag.  

 

 

 
    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 


